
Srbija; Pirot planira da pređe na biomasu

Gradonačelnik Pirota gospodin Vladan Vasić izjavio je novinarima da je sve spremno za novu
grejnu sezonu koja će po prvi put u Pirotu biti realizovana iz jednog centra – moderne
Energane Senjak, s obzirom da su sve kotlarnice po gradu, koje su prethodnih godina bile
izvor zagađenja i problema za meštane zgrada, ugašene. Vasić je najavio da se razmatra
uveliko i dalji razvoj sistema grejanja u Pirotu, a posebno prelazak na novi energent –
biomasu, energent koji nam je neuporedivo dostupniji u odnosu na mazut pa će samim tim
ceo sistem grejanja raditi još efikasnije i ekonomičnije.
Kako je naveo, energetska efikasnost celog sistema je podignuta na viši stepen jer se ceo
grad greje iz jednog centra sa mnogo savremenijim cevovodima i opremom. Drugi efekat je
činjenica da će zagađenje biti mnogo manje u centru grada gašenjem kotlarnica. Ove godine
je ugašena i poslednja kotlarnica ATP. Ima dovoljno mazuta za start grejanja, a razmišlja se i
o proširenju kapaciteta i novom energentu.
U planu je instalacija jednog ili dva kotla na biomasu. To je prelazak na održiv sistem
energije, a energent će se prikupljati na Staroj planini i okolini. Novac će se plasirati u
lokalne resurse, a u toku su razgovori sa dva ili tri potencijalna izvora finansiranja, naveo je
gospodin Vasić.
Izvor: energetskiportal


